
 

 

Veel gestelde vragen over de fusie 
 
 
WAAROM WILLEN DE KAV HOLLAND EN DE ATLETIEKVERENIGING HAARLEM FUSEREN ? 
We willen voor de atletiek in de regio Haarlem een solide en toekomstgerichte vereniging 
neerzetten waarin de leden heel veel mogelijkheden hebben om door de week in alle disciplines 
kunnen trainen. Trainingen overlappen nu nogal en kennen vaak dubbelingen (vergelijkbare 
specialistische trainingen). We zien ook dat er nu een kleine, hele betrokken en betrouwbare groep 
de twee verenigingen dagelijks draaiende houdt. Er is weinig tijd voor de lange termijn. Ook in het 
bestuur en in de commissies zijn er veel dubbelingen. Door zaken te herverdelen komt er meer 
menskracht vrij voor lange termijn zaken. 
 
WAT ZIJN DAN DIE “LANGE TERMIJN ZAKEN”? 
Het zorgen voor plannen en de mensen, die daarna de taak krijgen om het plan voor langere 
termijn uit te voeren. Het gaat bijvoorbeeld over opleiding nieuwe trainers, ontwikkeling van 
topsporters en het begeleiden van die talenten, zorgen dat er voldoende bestuurders en 
vrijwilligers klaarstaan, een visie ontwikkelen voor de atletiek in de regio, plannen maken wat we 
met de financiële reserve kunnen doen. En eventueel sponsors aantrekken om atleten en de 
vereniging te kunnen ondersteunen.  
 
ER ZIJN IN HET VERLEDEN AL MEER POGINGEN GEDAAN, WAAROM NU ? 
We willen niet al te veel op het verleden ingaan. Het lijkt nu een natuurlijk proces. Er wordt op een 
flink aantal terreinen al intensief samengewerkt en dat gaat hartstikke goed. De twee besturen zijn 
unaniem voor en (gelukkig) zijn beide verenigingen gezond. Ook de gemeente wil flink investeren 
in de baan. We horen ook uit reacties van leden en ouders dat het eigenlijk gek is dat er nog twee 
clubs op één baan rondlopen. Het is overigens veel lastiger om dit te doen als het slecht gaat met 
één (of beide) verenigingen. Dan worden er wellicht zaken besloten in tijdnood. Dat is nu niet aan 
de orde. 
 
HET GAAT EIGENLIJK BEST WEL GOED. WAAROM DAN FUSEREN ?  
Het klopt dat het best goed gaat, elke dag zorgt een kleine groep voor alle trainingen, wedstrijden, 
kantine, etc. Zonder die vrijwilligers waren we nergens. Maar het verhult ook dat we kwetsbaar zijn 
voor de nabije toekomst. Zoals bij de vorige vragen beschreven moeten we ook denken aan de 
langere termijn. Dat gebeurt nu onvoldoende. 
 
WAT GEBEURT ER ALS WE HET NIET DOEN ? 
Wij zijn als bestuur bang dat we langzaam “achteruitkachelen”. Te weinig mensen moeten te veel 
doen en daarin zijn we kwetsbaar. Zeker als er belangrijke mensen in onze club stoppen met hun 
bijdrage. Dat geldt voor trainers, jury, vrijwilligers, bestuur, etc. En er is te weinig aandacht voor de 
toekomst waardoor we verrast kunnen worden door allerlei ontwikkelingen. Denk bijvoorbeeld aan 
de populariteit van atletiek op dit moment. Als de jeugd in Nederland opeens voor andere sporten 
kiest hebben we een flink probleem. De uitstoom is in een bepaalde leeftijdsklasse erg groot. 
 
WAT IS HET VOORDEEL VOOR MIJ ALS LID ?  
Je kunt op meer avonden (of weekend) komen trainen in je eigen discipline. Als je nu op een 
bepaalde dag niet kan ben je soms gedwongen naar de “andere” vereniging te gaan. Ons doel is 
om op vrijwel elke dag trainers beschikbaar te hebben in meerdere disciplines. Daarnaast willen 
we zorgen voor meer sociale activiteiten. Voor atleten met ambitie in de wedstrijdsport komt er 
betere begeleiding en kunnen we gaan zorgen voor een volwaardige competitieploeg. 
 
GAAN ALLE TRAININGEN OP DE SCHOP, RAAK IK MIJN TRAINER KWIJT ? 
In principe blijven de trainingsmomenten en trainers in eerste instantie gelijk aan nu, wel krijgen de 
collega atleten de kans om daarnaast vergelijkbare trainingen bij de “van oudsher andere 
vereniging” te volgen. We gaan starten met aan de trainersgroepen (trainers van baan, wegatleten 
en loopgroeptrainers) te vragen om met een plan te komen voor de toekomst. Het zomaar 
combineren is geen doel op zich. Je trainer is leidend hierin. Die spreekt met de collega trainer van 



 

 

de ‘andere’ club en maakt een plan. Heb je vragen, bespreek het met je trainer. Het bestuur en de 
fusie-commissie maken in ieder geval niet uit wie, waar en wanneer gaat trainen. 
 
 
HOE GAAN WE DAT DOEN MET DE COMPETITIEPLOEGEN ? 
We zien dat nu vaak de verschillende competitieploegen mager bezet zijn. Dat is niemand zijn 
schuld maar heeft mede te maken met de grootte van de vereniging. Met een gecombineerde 
vereniging kunnen we een volwaardige competitieploeg opstellen. We hebben de Atletiekunie 
gemeld dat we van plan zijn te fuseren. Er zijn wat regels hoe we een gecombineerde ploeg 
kunnen opstellen voor het seizoen 2023/2024. Die worden nu uitgewerkt. 
 
HEB IK ALS LID ZEGGENSCHAP OVER DE FUSIE EN IN HET PROCES ? 
Zeker. Er is een klankbordgroep geformeerd die over allerlei onderwerpen een advies uitbrengt 
aan de fusie-commissie. Zie de communicatie in de nieuwsbrieven hierover. Je kunt je altijd nog 
aansluiten om mee te praten. Daarnaast kan je altijd je mening geven aan een van de 
bestuursleden over allerlei onderwerpen. Op 8 en 30 september 2023 zullen we tijdens de 
zomerborrel en onderlinge wedstrijden een moment van communicatie hebben. We organiseren 
ook nog één of twee informatieavonden in de kantine. Ook hierbij is je mening waardevol. 
Uiteindelijk kan je over het fusie-voorstel stemmen. Dat is rondom de zomer van volgend jaar. Als 
je een duidelijke mening hebt over het samengaan van de twee verenigingen, wacht dan niet tot 
de stemming in de jaarvergadering. Je kunt dan alleen maar “ja of nee” zeggen. Het zou zonde zijn 
als je input verloren gaat. 
 
WAT MERK IK OP DE KORTE TERMIJN; WANNEER HOOR IK IETS ? 
Op 8 september hebben we een gezamenlijke zomerborrel op de baan met een sportieve activiteit. 
En, zoals vorig jaar, hebben we op 30 september de gezamenlijke onderlinge wedstrijden. Bij 
beide evenementen zal er aandacht zijn voor de ontwikkelingen in de fusie. Daarnaast hebben we 
de trainers gevraagd om alvast te kijken of atleten een paar keer met de “ander” mee kan trainen. 
Dat is natuurlijk niet verplicht maar wel leuk om kennis te maken. 
Daarnaast zijn er gezamenlijke wedstrijden zoals op 3 september de “open Haarlemse 
zondagswedstrijd” op de baan, maar ook de duintrail op die dag. Voor de jeugd is er het 
gezamenlijke jeugdkamp op 21 en 22 oktober. 
 
WORDT MIJN CONTRIBUTIE NU LAGER ? 
Nee. We hebben van beide clubs de verschillende lidmaatschapsvormen naast elkaar gelegd met 
de daarbij behorende contributies. Dat komt behoorlijk overeen. Er wordt een voorstel uitgewerkt 
om dat per 2024 gelijk te trekken. We gaan voor een kwalitatief goede vereniging, niet voor een 
“goedkope”. Overigens zijn contributies van atletiekverenigingen al behoorlijk laag ten opzichte van 
andere sporten. 
 
WAT IS NU PRECIES EEN FUSIE ? 
Een fusie is het samengaan van twee organisaties. In het geval van onze atletiekverengingen 
gaan we voor een praktische fusie. Het meest voor de hand liggende scenario is dat beide 
verenigingen worden opgeheven en er één nieuwe wordt opgericht. Natuurlijk zullen we een hoop 
zichtbare zaken (clubnaam en -kleuren, gezamenlijke trainingen) gaan aanpakken maar er moet 
“onder de motorkap” ook het nodige worden geregeld. Denk bijvoorbeeld aan de statuten, de 
administratie, de rechtspositie (we moeten naar de notaris), de KvK, de bank, de gemeente, SRO, 
enzovoorts.  
Alle voorstellen worden door de fusie-commissie in het fusie-voorstel opgeschreven. Per 
onderwerp is dan duidelijk te lezen hoe dat er in de toekomst uit gaat zien. Uiteindelijk zullen de 
beide verenigingen een Algemene Ledenvergadering bijeenroepen. Hierin wordt gestemd over het 
fusie-voorstel. Dat is op dat moment alleen maar een “ja of nee”. De verhouding van stemmen om 
te fuseren is beschreven in de huidige statuten van beide verengingen. Natuurlijk zullen we tijdig 
het fusie-voorstel voor de leden publiceren zodat we nog vragen kunnen beantwoorden. 
 
HOE ZIEN WE ER STRAKS UIT ? 
Een van de meest zichtbare dingen is natuurlijk onze nieuwe naam, de clubkleuren en het tenue. 
Er zijn al wat ideeën en we zullen dat samen met de klankbordgroep verder uitwerken. Tijdens de 



 

 

zomerborrel op 8 sept zullen we daar wat meer over vertellen. We denken aan een enquête onder 
de leden waarin je je mening kan geven over onze nieuwe identiteit. Na een bepaalde tijd “sluiten 
we de inschrijving” en zullen dan hierover besluiten. Beide verenigingen hebben leden die ook 
grafisch vormgever zijn. We zullen dan aan hen vragen om dat verder uit te werken.  
 
WAT WEET MIJN TRAINER ERVAN ? 
De trainers zijn geïnformeerd over het proces van de fusie. Zij hebben ook de vraag gekregen om 
met een plan te komen over mogelijke integratie van trainingen. Dat kan voor elke discipline een 
andere tijdslijn hebben. Als je ideeën hebt bespreek dat dan met je trainer. En nogmaals de 
trainers zijn met elkaar in de “lead” om dit vorm te geven. 
 
WAT GEBEURD ER MET DE CLUBRECORDS EN DE GESCHIEDENIS VAN BEIDE VERENIGINGEN ? 
De clubrecords van de beide verengingen blijven gehandhaafd en zichtbaar in de kantine. Om een 
nieuw clubrecord te bemachtigen moet je straks boven de gecombineerde beste prestatie 
uitkomen. We denken aan een tableau in de kantine waarin de oude clubrecords zichtbaar zijn en 
wat dus de beste prestaties zijn in alle disciplines.  
De geschiedenis van beide verenigingen (onze huidige identiteit) blijft naast de nieuwe clubnaam / 
logo / kleuren  ook zichtbaar in de kantine en op onze nieuwe social media & website. We hebben 
als beide verenigingen een prachtige geschiedenis en die willen we een mooie plek geven. 
 
HOREN DE “REÜNISTEN” VAN AV HAARLEM STRAKS NOG BIJ DE CLUB ? 
Natuurlijk. De reünisten van AV Haarlem zijn een club van (oud) leden die jaarlijks bij elkaar komt. 
Meestal met een interessante lezing wordt er bijgepraat onder het genot van een lunch. Deze 
groep vertegenwoordigt het roemruchte verleden van “Haarlem” en dat willen we niet kwijtraken. 
Daarnaast zullen we zorgen dat er een (digitale) plek is waar leden en oud-leden van beide 
verenigingen de oude clubbladen kunnen terugvinden. Bij AV Haarlem is dat nog niet zo lang 
geleden allemaal gedigitaliseerd. 
 
WANNEER GAAN WE FUSEREN ?  
We gokken op een fusie rondom de zomer van 2024. Dat betekent dat de twee verenigingen rond 
mei 2024 de Algemene Ledenvergaderingen moeten houden om een definitief “go” van de leden te 
krijgen. Hiervoor zullen we vroeg in het voorjaar het fusie-voorstel publiceren zodat alle leden de 
mogelijkheid hebben om dit te lezen. We hebben dan nog tijd om over reacties te praten en 
eventueel dingen aan te passen. 
 
IK BEN ER EIGENLIJK TEGEN, WAT KAN IK DOEN ? 
Allereerst is het niet gek als je ertegen bent. Het is een hele verandering om van je (vaak 
jarenlange) vertrouwde club afscheid te nemen. Maar je trainingsmaatjes blijven in de buurt! Het is 
echter wel belangrijk dat je dat met één van de bestuursleden hierover praat. Het kan zijn dat je 
zorgen hebt om iets wat we wellicht nog niet goed hebben uitgelegd. Of dat je een heel belangrijk 
argument hebt wat de fusie-commissie over het hoofd heeft gezien.  
De algemene ledenvergaderingen van KAV Holland en AV Haarlem hebben in het voorjaar van 
2023 beide besloten dat we een fusie verder gaan voorbereiden maar dat wil niet zeggen dat we 
het gesprek met leden daarmee hebben afgesloten. Integendeel, zoek ons op! 
Het is echt zonde om niks te zeggen en dan op de Algemene Ledenvergadering in 2024 “nee” te 
stemmen terwijl je het plan nog kan beïnvloeden en een constructieve bijdrage kan leveren aan 
een gezamenlijke toekomst. 
 
WE LOPEN ELKAAR OP DE WOENSDAG NU AL IN DE WEG. WORDT DAT STRAKS BETER ? 
Als er op de baan meerdere groepen, in meerdere disciplines trainen moeten er in ieder geval 
goede afspraken worden gemaakt. Dat geldt nu ook al. Soms trainen de tri-atleten er nog bij. Het 
maakt in feite niet uit of er één of meerdere clubs trainen. Het komt neer op goede afspraken en 
een goed spreiding door de week van alle groepen. In één club maak je daar makkelijker 
afspraken over dan tussen twee clubs want de trainers zijn directe “collega’s”. En als het even niet 
goed loopt op een avond is het belangrijk om dat direct met de trainers te bespreken. 
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